
Kedves Lajos! 
 
 
A Fegyelmi Bizottság vezetőjeként tájékoztatlak arról, hogy a testület előtt 2018. év során fegyelmi 
eljárás nem indult. 
 
Egyúttal jelzem, hogy éves célkitűzéssel, munkatervvel, illetve költségvetéssel a Fegyelmi Bizottság - 
tevékenységéből fakadóan - nem rendelkezik. 
 
Bármilyen további kérdés esetén szíves rendelkezésedre állok! 
 
Üdvözlettel: 
 
dr. Bánfi László 
a Fegyelmi Bizottság vezetője 

 


